



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

會員通訊 (2020.10)

OPR/Mem/NL/2020.10

各位會員：

1. 新冠狀病毒疫情雖然稍為放緩，但仍須提高警覺，進入體育館仍需戴口罩、量體溫及消毒雙手，保持 1.5 米距離。
2. 大埔體育會李福林體育館所有班組活動已回復正常，詳情可以瀏覽本會網頁，班組報名每月 11 日會員優先，每月 12 日接受公開報名。
3. 因疫情影響，原定明年舉行之全港運動會將延遲一年舉行，今年之港運會選拔賽亦順延至 2021 年才舉行。
4. 和富大埔足球隊因疫情及贊助關係，決定退出香港足球總會 2020 之 2021 年度之港超聯足球賽。
5. 新界區際足球比賽定於 2020 年 11 月 12 日至 12 月 3 日假汀太路大埔運動場舉行，賽程已在本會網頁公佈（見附件），免費入場，歡迎參觀。
6. 今年因新冠狀病毒疫情關係，大埔體育會李福林體育館曾經兩度關閉，期間本會體育館進行了多項改善工程，包括天台防漏工程、更換男女更衣室熱水爐、體育館照明全部更換為 LED 節能光管、清洗綜合運動場冷氣機、更換地下大部份冷氣機、電力及消防裝置檢測等，上述工程經已完成，改善了體育館設施。

如果不欲收取本通訊電郵，請回覆 tps@tps.org.hk 通知本會。



Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

Newsletter (2020.10)

OPR/Mem/NL/2020.10'

Dear member,

1. The COVID epidemic situation seems to be easing, but we still need to stay alert. Please wear a facemask, have your hands disinfected and temperature measured before entering the Sports Centre. Keep 1.5 meters apart whilst inside the Sports Centre.
2. All classes are back to normal; please visit our web page for details. Members have the priority to enroll on the 11th day of each month. Classes are open for public enrollment on the 12th day of each month.
3. The 8th Hong Kong Games will be postponed to 2022 due to the COVID epidemic. Team representative selections for the Hong Kong Games will also be postponed to 2021.
4. Due to the epidemic situation and issues with sponsorship, the Wofoo Tai Po Football Team has decided to withdraw from the 2020 Hong Kong Super League Football Match of the Hong Kong Football Association.
5. The New Territories Inter- District Football Match will take place at the Tai Po Sports Stadium from 12th November to 3rd December 2020. The schedule has been posted on our web-site (please see the attachment). There will be free admission for all spectators.
6. The Li Fook Lam Indoor Sports Centre underwent some improvement works during its closure. These works included the resurfacing of the rooftop waterproof layers, the replacement of the electric heaters in the changing rooms, the replacement of the LED energy saving lightings, the cleaning and replacement of air-conditioners and the examination of electrical and fire service equipments.

Please let us know by replying to this email if you do not want to receive our newsletter.